
\C?O αιΟ Vo si ο> '

“Η εξυγίανση είναι το σκαλί για ανάπτυξη”, 
τόνισε ο Γ.Γ. του Υπ. Εμπορίου 
κ. Σωκράτης Κοσμίδης

"...Είναι γνωστό ότι η ιδιωτική ασφάλιση είναι συμπληρωματική 
της κοινωνικής και η αναγκαιότητά της για το λόγο αυτό θα είναι 
διαρκής.

Είναι επίσης γνωστό ότι ο κλάδος αυτός έχει μεγάλα περιθώ
ρια ανάπτυξης, αφού υπολείπεται πολύ του μέσου όρου των χω
ρών της Ευρωπαϊκής Ενωσης.

Είναι, τέλος, γνωστό ότι υπάρχουν μεγάλες δυνατότητες επέ- 
। κτασης των εργασιών του κλάδου και εκτός των συνόρων της πα

τρίδας μας και όχι μόνο 
στις χώρες της Ευρωπαϊ
κής Ενωσης, αλλά και 
στις χώρες της πρώην 
Ανατολικής Ευρώπης.

Η πρόκληση είναι μπρο
στά μας. Υπάρχει ένα 
στοίχημα που πρέπει να 
μπορεί να κερδιθεί.

Ομως, για να επιτευ
χθούν αυτοί οι στόχοι, εί
ναι αναγκαίες κάποιες 
συνθήκες. Και τι εννοώ; 
Εννοώ ότι πρέπει στην α
σφαλιστική αγορά να υ
πάρχει ανταγωνισμός υ
γιής και όχι αθέμιτος και 
εξοντωτικός, γιατί μόνο ο 
υγιής ανταγωνισμός εγ- 
γυάται την προστασία των 

συμφερόντων των καταναλωτών και ο ανταγωνισμός είναι υγιής, ό- 
\αν οι ασφαλισπκές επιχειρήσεις είναι υγιείς, συμμορφωμένες στις 
απαιτήσεις της νομοθεσίας, φερέγγυες, αξιόπιστες και αξιόμαχες 
και προσφέρουν υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο κοινό.

Είναι κοινή διαπίστωση ότι οι συνθήκες αυτές δεν επικρατούν 
στην ασφαλιστική αγορά. Υπάρχει ελλιπέστατη, ως ανύπαρκτη 
εποπτεία, λόγω -τουλάχιστον- της κατεστημένης αδράνειας της 
εποπτεύουσας αρχής, η οποία εξυπηρετούσε δεκάδες ασφαλι
στικών εταιριών και επέτρεπε τη μη συμμόρφωση στο νόμο ή την 
καθυστερημένη συμμόρφωση.

Νομοθεσία όχι αρκετά αυστηρή, όχι αρκετά σαφής, που έτσι κι 
αλλιώς δεν εφαρμοζόταν ούτε καν στο γράμμα της. Πριν από αρ
κετούς μήνες - γνωρίζετε όλοι - ο Υπουργός Εμπορίου, κ. Σημίτης, 
σάλπισε το σύστημα της εξυγίανσης. Στο δεύτερο εξάμηνο του 
1994 ανακλήθηκαν οι άδειες 5 ασφαλιστικών εταιριών χωρίς θό
ρυβο και τελευταία ανακλήθηκαν οι άδειες 3 ασφαλιστικών εται
ριών με πολύ θόρυβο.

Ο Υπουργός τόνισε ότι σε καμιά εταιρία δε χορηγεί πιστοποιητι
κό νομιμότητας. Οι έλεγχοι συνεχίζονται, αλλά τελείως διαφορε
τικά απ’ ότι στο παρελθόν. Ηδη, για πρώτη φορά, εξετάστηκαν οι 
δημοσιευμένοι ισολογισμοί της χρήσης 1994, πριν καν εγκριθούν 
από τις Γενικές Συνελεύσεις.

Πρώτο αποτέλεσμα: Πέντε εταιρίες κλήθηκαν στις επικείμενες 
συνελεύσεις τους να αυξήσουν τα κεφάλαιά τους, που έχουν πέ

σει κάτω από το μισό του μετοχικού κεφαλαίου, αλλιώς θα ανα
κληθεί η άδειά τους.

Επίσης, πολλές εταιρίες έλαβαν έγγραφα με τα οποία ζητού
νται εξηγήσεις για τη διαπίστωση του φαινομένου της υποτίμη
σης των ζημιών ως 358%.

Τέλος, έχω στα χέρια μου πρωτόδικες καταδίκες εκπροσώπων 
ασφαλιστικών εταιριών και κατάλογο οφειλών τους σε δημόσι
ους οργανισμούς, εκατοντάδων εκατομμυρίων.

Η ασφαλιστική αγορά θα εξυγιανθεί, αυτό είναι ξεκάθαρη πο
λιτική βούληση, θα βοηθήσει σε αυτό η μηχανοργάνωση της υ
πηρεσίας, η στελέχωση της υπηρεσίας, η εκπαίδευση του προ
σωπικού. Θα βοηθήσει επίσης η αναμόρφωση και ο εκσυγχρονι
σμός της νομοθεσίας και η αυστηροποίηση των διατάξεών της.

Αισιοδοξώ ότι η προσπάθεια αυτή θα ευοδωθεί, γιατί είναι δο
σμένη η συμπαράσταση - πίεση των ασφαλιστικών εταιριών, αλλά 
και των εργαζόμενων σε αυτές, δηλαδή των εκπροσωπούμενων 
από εσάς. Γιατί τα είπα όλα αυτά, απευθυνόμενος σε ένα συνέ
δριο εργαζομένων σε ασφαλιστικές εταιρίες; Το βρίσκω αυτο
νόητο, ήθελα να εξηγήσω σε όλους εσάς την αναγκαιότητα της.
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